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Fråga: Vad gör Mitt‐S för att behålla kompetenta socionomer? 
 
För drygt ett år sedan gjorde Dagens Samhälle1 en granskning av hur stor andel av landets 
socionomer som arbetade med barn och unga och hade minst tre års erfarenhet av 
barnutredningar. I granskningen placerade sig Borås långt ner i redovisningen. År 2020 var 
riksgenomsnittet 64 % och i Borås var siffran 52%. År 2019 var det i Borås endast 42% av 
socionomerna som hade minst tre års erfarenhet. 
 
Socionomer med rätt kompetens är en förutsättning för att kunna ta bra beslut i 
komplicerade barnärenden. Därför är Borås låga placering i Dagens Samhälles jämförelse 
oerhört allvarlig.  
 
Borås Stad uttalar i artikeln att kommunen har vidtagit åtgärder samt tagit en handlingsplan 
för att öka kompetensen och öka viljan att fortsätta arbeta som socionom i Borås. 
 
Med anledning av ovanstående ställer jag följande frågor till ansvarigt kommunalråd, Ylva 
Lengberg (S):  
 

1. Hur ser det ut i Borås Stad idag med andelen socionomer, inom IFO barn och unga, 
med minst tre års erfarenhet av barnutredningar? 

2. Kommer Borås Stad att kunna nå upp till riksgenomsnittet det närmaste året? 
3. Vilka satsningar gör Mitt‐S på Individ‐ och familjeomsorgsnämnden för att behålla 

kompetens och närma sig riksgenomsnittet?  
4. Hur hög andel av de som arbetar med barn och unga‐utredningar ska ha minst tre års 

erfarenhet, enligt din uppfattning? 
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